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Verslag vergadering ouderraad 18/01/2024 
 
Aanwezig: Karin Ghequire, Ellen Debeer, Els Parmentier, Filip Covemaeker, Irmina 

Monteyne, Jolien Decrock, Liese Bruggeman, Lore Boutton, Sanne Colpaert, Tine 
Van Ackere 

Verontschuldigd: Anneleen Bruggeman, Hermien Roose, Emily Bulteel, Louis Houwen, Sofie 
Waterbley, Glen Boeyaert 

Verslaggeving: Tine en Els 
 
 
Agenda 

 Verwelkoming 
 Nieuws van de school 
 Activiteiten 2023-2024: 

1. Dwaallichtjestocht i.s.m. de Landelijke Gilde op zaterdag 16 december 2023: 
feedback vanuit de kerngroep 

2. Kip aan spit 04/02/2024 
3. Ouderavond thema nesten 07/03/2024 
4. Kindercarnaval 08/03/2024 
5. Sam de verkeersslang? 
6. Schoolfeest 26/05/2024 
7. Picknick: 23 of 30 juni, afh. van Pastoorstraatkermis 2024? 
8. Afscheid van de zesdes? 

 Brainstorming extra activiteiten schooljaar 2023-2024 nodig? Of eventueel al voor volgend 
schooljaar? 

 Financiële luik: kijkt iemand de stand van rekening na aub? 
 Varia: 

- Kerstcadeautjes op school (Els en Tine) 
- Toiletten Baljuwstraat (Els) 
- Samenstelling ouderraad volgend schooljaar (Els) 
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1. Nieuws uit de school (input Karin) 
 
1.1. Kip aan het Spit op zondag 4 februari 2024 
 
Ouderraad helpt opnieuw mee met opdienen, afwassen, opruimen + bakken van taarten. Els stuurt 
link nog door, Karin maakt planning op. 
De datum voor volgend jaar ligt ook vast in de Rookop: eerste zondag 02/02/2025. 
 
1.2. Gebouw/materialen 
 
- Net zoals vorig jaren kijken we om met de winst van de koeken, kip en schoolfeest zaken te 

doen. De vorige jaren ging dat naar banken en stoelen, plooitafels en tribunes, mezzanine en 
speelgoed-koffers,boekenhoek te verfraaien en uit te breiden, meubilair in K1 en 2. en voor 
boeken. We werkten een leesbeleid uit en willen dit bestendigen Elke klas krijgt nu ook elk jaar 
een budget dat enkel voor de boekenhoek mag dienen van 100 per klas = 1.000 euro.  
Vorig jaar besliste de ouderraad om de boeken van 2023-2024 te sponsoren. 

 
- Vorig jaar gaf ik al uitleg over de school in de Baljuwstraat: Stad Poperinge wil dat we de school 

kopen maar we moeten ook de eetzaal kunnen aankopen die zich eigenlijk in het oude 
gemeentehuis situeert. Daarnaast willen we ook kans maken om de garage die tussen de 
appartementen en de eetzaal ligt, aan te kopen. De onderhandelingen lopen met de codi en 
vaktechnische mensen uit KBRP of raad van bestuur.  
Alle nutsleidingen zijn afgekoppeld, de deuren zijn dichtgemetseld en binnenkort stellen ze het 
gemeentehuis te koop.  
Ze vragen heel wat geld voor de school. Daar kan niets van afgedaan worden. 
We weten nu nog niet hoe we het moeten aanpakken met Agion. Als we het dossier in stukken 
moeten doen: vb eerst dak vernieuwen en toiletten, jaar erop garage inpalmen en eetzaal 
vergroten, jaar erop zolder aanpakken? Er komt iemand van Agion op maandag 29 januari om 
dit ter plaatse te bekijken. 
 
Stad heeft wel altijd gekeken om aanpassingen te doen: vb nieuwe brander, mazouttanks 
opspuiten, muurtje herstellen, nieuwe kroonlijst en dubbel glas,... We hadden de vraag al in 
2015, 2016, 2017 gesteld om de toiletten aan te pakken. In 2018 zei schepen Notebaert dat dit 
op de planning stond en dat er budgetten zouden vrijgemaakt worden maar in januari 2019 zei 
de burgemeester: Koop het zelf want jullie kunnen subsidies krijgen. Loes zei dan kort nadien 
iets in dezelfde trant. Raad van Bestuur heeft gecheckt en dan was inderdaad wat ze van plan 
waren. Het heeft tot 2024 geduurd eer we bijna zover zijn: 5 jaar. Dus de vraag die straks komt 
van jullie over de toiletten…  
De toiletten zijn oud maar er is verwarming, verlichting en verluchting, de deuren kunnen sluiten 
maar ze zijn inderdaad heel oud en moeten zeker in één van de eerste fasen aangepakt worden. 
dat is zeker waar! 

 
1.3. Nieuwtjes van de school     
 
-  We blijven inzetten in Nesten. Wat is dat? Het doel is preventief werken rond psychische 

kwetsbaarheid bij kinderen, zorgen voor een verbindend klas- en schoolklimaat, ondersteunen 
van de klasleraar en het team. Via wekelijkse sessies in alle klassen, kleuter en lager, vormen we 
onze kinderen tot zelfbewuste, gevoelige mensen. Dit was wat we 2 jaar geleden samen 
afspraken met de ouderraad. We weten dat we inhoudelijk goed bezig zijn en dit werd ook 
bevestigd door de inspectie dus hebben we ruimte om het socio-emotionele aan te pakken.  
Trui begeleidt ons hierin en op 7 maart volgt een ouderavond. Graag de uitnodiging delen op 
Facebook. 
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-  In alle klassen van KBRP geven we lessen media vanaf kleuter 3: dit gaat over paswoorden, veilig 
internetten,... Daarnaast krijgt L3 een les van de preventie van de politie over dit item, L4 een 
gelijkaardige workshop van de bib en de derde graad werkt dit uit in hun eigen lessen. 

  
- Anneleen en Goedele, onze Nestjuffen gaan ook een tweedaagse volgens om te werken rond 

gevoelsplekken. Dit kostte 600 euro. We zitten daar volgende week over samen en we gaan daar 
volgend jaar praktisch mee aan de slag. Maar het is het ons waard. We zouden dan 
gevoelsplekken praktisch uitwerken met boosplekken, stilteplekken, gevoelsmonsters voor elke 
klas,... Dit zal heel wat geld kosten en dat willen wat ondersteund zien door de ouderraad. Dit 
als voorstel voor de winst van de dwaallichtjestocht. 

- We weten nu al dat we volgend jaar extra zullen inzetten rond wiskunde.  
 
Je ziet dat we alles telkens heel goed besteden en dat de werkingsmiddelen moeten aangesproken 
worden. 
 
1.4. Personeel 
 
- Ines was thuis van september tot na de krokusvakantie en werd vervangen door Friedel. 
- Ann-Sophie zou werken tot 23 oktober maar stopte toen vroeger. Ik ving de klas op samen met 

Anneleen. Ze zou nu maandag terug starten maar blijft afwezig tot de krokus. In beide gevallen 
was er geen onverwachtse vervanging mogelijk en proberen we het op te lossen met de 
personen die we hebben. Maar ook Anneleen was een week thuis en Imke 10 weken zonder dat 
we vervanging hadden. We konden het oplossen maar de kinderen kregen geen extra 
begeleiding. Laat ons hopen dat iedereen na de krokusvakantie er wel is.  

 
1.5. Activiteiten in de kijker 
 
- Jullie kunnen de activiteiten volgen die we allemaal doen maar misschien is Boekverbinderij wel 

iets dat aandacht verdient. Boekverbinderij is een project van waarbij men mensen wil 
verbinden via boeken. De vzw 'De Lovie' kwam naar vorig jaar naar onze school in het vijfde 
leerjaar met een aantal bewoners om er een project uit te werken. Ook Ruth van de bib was 
aanwezig. We kunnen dit opnieuw organiseren en zullen rond Nesten werken. L6 gaat naar de 
Lovie in Dikkebus om daar samen te werken en L4 gaat naar Zillebeke naar de milieuboerderij 
waar ze samen werken met mensen met een beperking. 
 

- We zijn mooimakers en gaan soms zwerfvuil ruimen vanaf de kleuterklas. Op school én in de 
omgeving. Op 23 februari doen we dit opnieuw. 
 

- Het zesde gaat weer op tweedaagse op 16 en 17 mei. Schoolreis wordt anders georganiseerd. 
Elke graad gaat apart: 
o Derde graad zou Brussel bezoeken met parlement en natuurhistorisch museum maar we 

zijn hier wat laat met reservaties en zullen iets anders zoeken. Dit komt dus volgend jaar 
aan bod. 

o Tweede graad gaat naar de zoo. 
o De eerste graad normaal gezien naar Bellewaerde. 

 
- Schoolfeest op 26 mei zal over Reis door de tijd gaan. 

 
- Vormsel en E.C. gaan vanaf 2024-2025 door op een zaterdag: 

o Eerste Communie : Zaterdag 24 mei 2025 - 17 uur Reningelst 
o Vormsel viering: Zaterdag 26 april 2025 - 17 uur Reningelst 
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2. Activiteiten 2023-2024 
 

2.1. Dwaallichtjestocht i.s.m. Landelijke Gilde – 16 december 2023 
 

- Zeer fijne editie gehad: mooie opkomst, goed wandelweer, fijne feedback gekregen. 
- Inschrijvingen één dag eerder dan voorzien moeten afsluiten gezien we onze maximum 

capaciteit van 600 deelnemers hadden bereikt. 
- 7 groepen vertrokken ieder half uur en maakten onderweg 4 tussenstops: 

o Post 1 – toneel 
o Post 2 – houten huisjes versierd door kunstacademie + soep / pistolet 
o Post 3 – Fokkersvreugde + aperitief 
o Post 4 – Acapella door de twee zusjes Hoornaert 

- Onze prachtig versierde Rookop zat bij momenteel helemaal vol. 
- Kerngroep bestond nu uit 7 personen: 

o Erwin, Michien, Johan van de Landelijke Gilde 
o Jan, Glen en Els voor de ouderraad 
o Eveline als oud-ouderraad 

 bij een volgende editie, normaalgezien binnen twee jaar, zal er dus vanuit de 
ouderraad een nieuwe delegatie moeten aansluiten bij de kerngroep. 

 
2.2. Thema Nesten – 7 maart 2024 

 
- 7 maart 2024 zal ouderavond doorgaan in VBS De Zonnewijzer, de ouderraad is enthousiast over 

dit initiatief. 
 
2.3. Kindercarnaval – 8 maart 2024 
 
- Ouders van ouderraad: wie vrij is, kan meegaan om te begeleiden 
 
2.4. Sam de Verkeersslang 
 
- Naamsverandering, nu week waar er extra aandacht is voor verkeersveiligheid 
- Week in mei 
- ‘s Morgens vraag van ouderraad om aan school te staan om stempels uit te delen 
 
2.5. Schoolfeest – 26 mei 2024 
 
2.6. Picknick – 23 juni 2024 

 
- kerngroep: Louis Houwen, Lore Boutton, Tine Van Ackere en Filip Covemaeker 
- Locatie : Rookop enkel bar reserveren voor WC-frigo 
- Els stuurt draaiboek van vorige editie door  
- Affiche : Lot nog te contacteren 
- Tuinstoelen? Chiro?  

 
2.7. Afscheid van de zesdes 

 
- Ouderraad zal terug uitgenodigd worden 
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Brainstorming voor activiteiten volgend jaar 

- Halloween kinderfuif ? => best Rookop boeken, Irmina wil dit trekken najaar 2024 
- Workshop herhalen? Evt met andere thema’s ? voorjaar 2025 

o Eetcoach, slaapcoach, gezonde voeding bij kinderen 
o AED 
o Hoe omgaan met internet/multimedia 
o Bevraging ouders voor thema’s?  

 Sanne kijkt voor enquête  
 

3. Financiële luik 
 
Stand rekening 8.610 euro waarvan grootste deel van Dwaallichtjestocht is. Finale afrekening met 
Landelijke Gidle dient nog te gebeuren. 
 
4. Varia 
 

- Kerstcadeautjes op school : is dit meerwaarde?  
o Vaak bron van ontevredenheid/ruzie 
o Vaak verspilling qua kadootjes 

- Toiletten Baljuwstraat 
o Zit in planning voor renovering ? 

- Samenstelling ouderraad volgend schooljaar  
o Trekkers Dwaallichtjestocht 

 Lore, evt Louis? , Irmina? 
o Tine en Stijn, Filip en Sofie zullen volgend jaar ouderraad verlaten 

- Kijken voor banner voor ouderraad: navragen Stijn 
- Aandacht voor water drinken op school 
- Communicatie IBO Hopsakee naar ouders toe  

 
 
 
 

Volgende vergadering: donderdag 16 mei 2024 – 20u – school Baljuwstraat 


